

Kilchoman Islay 12th Edition

Islay

Kilchoman produit son single malt 100 % Islay à partir d'orge qui est cultivé dans les champs entourant la distillerie et achève chaque étape du processus de fabrication du whisky à la distillerie, y compris le maltage traditionnel au sol. C'est la seule distillerie en Ecosse à le faire. Cette version a été distillée à partir de leurs récoltes d'orge 2011, 2012 et 2013, composées de variété d'orge publican, puis a mûri dans vingt-neuf fûts de bourbon et six mégots de sherry oloroso pendant un minimum de huit ans.

Kilchoman produces its 100% Islay single malt from barley which is grown in fields surrounding the distillery and completes every stage of the whisky-making process at the distillery, including traditional floor malting. It is the only distillery in Scotland to do this. This release was distilled from their 2011, 2012 and 2013 barley harvests, consisting of publican barley variety, then matured in twenty-nine bourbon barrels and six oloroso sherry butts for a minimum of eight years.

